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Maandag 20-02-24 

Aanwezig: 18 leden 

 

 

1. Opening en mededelingen 

Voorzitter Henri Ekstijn  heet iedereen welkom op deze ALV. Hoofddoel is het uitbreiden van het hoofdbestuur met 

2 nieuwe bestuursleden. Op de vraag of overleden leden worden herdacht, antwoord Henri, dat dit tijdens de 

reguliere ALV in oktober zal worden gedaan. 

 

 

2. Stand van zaken speerpunten 
Eén van de speerpunten benoemd tijdens de vorige ALV was het invullen van de open posities in het hoofdbestuur. 

Jorg de Bakker licht toe. Sinds oktober heeft hij zo’n 30 tot 40 gesprekken gevoerd. In veel gesprekken komt naar 

voren dat de communicatie beter kan en dat er een behoefte is  om door te pakken. Blijvend bezwaar tegen 

vrijwilligers functies is dat het veel tijd kost, daar staat tegenover dat er een hoge mate van betrokkenheid is. Met 

juiste woorden en vragen is het zoeken naar een match, hetgeen in ieder geval heeft geleid tot een bestuur van 6 

personen. Met name voetbalzaken is nog van groot belang om in te vullen, ook hier zijn de eerste stappen gezet. 

Voor het moment zullen we horeca en communicatie niet als separate bestuursfuncties invullen, maar deze 

verantwoordelijkheden beleggen bij andere bestuursleden.  

 

Een bestuur van 7 personen geeft de mogelijkheid om de overlevingsstand te verlaten en structureel beleid te gaan 

voeren, een belangrijk speerpunt hierin is en blijft het vrijwilligersbeleid. Henny van Bijnen visualiseert het tekort 

aan vrijwilligers aan de hand van invulling terreinbeheer. Er is een kleine club aangevuld met de Weener groep, de 

actielijst is echter veel groter, waardoor eigenlijk alleen maar de basis zaken kunnen worden opgepakt. Het zou al 

veel helpen als eenieder een steentje bijdraagt, dat kan al in het klein door de kleedkamers, velden, toiletten en 

kantine netjes achter te laten na een bezoek. 



 

 

 

Marco Tijl ligt de speerpunten vervanging verlichting veld 5 en vervanging verwarming toe. Alvorens de verlichting 

kon worden vervangen was het van belang te kijken of de masten en bekabeling ook aan vervanging toe waren. Dit 

is niet het geval, deze zijn voor de komende 7 jaar goedgekeurd. Inmiddels is de opdracht voor LED verlichting 

vergeven en zal in de komende maanden gaan plaats vinden. 

 

Ook voor de verwarming is de planning deze voor de zomer te vervanging door airco’s. Op dit moment lopen bij 

twee bedrijven offerte aanvragen. 

 

Op de vraag of veld 6 nog te gebruiken is, wordt negatief geantwoord. De gemeente geeft aan dat de kosten om 

deze weer spel gereed te maken te hoog zijn. 

 

3. Verkiezing bestuursleden 
Kandidaat bestuursleden Stefan van Delft en Martijn de Bakker stellen zich voor. Vergadering gaat akkoord met 

benoeming van beiden. 

4. Rondvraag 
De uitnodiging voor de ALV was alleen via de website gegaan. Er wordt voorgesteld om ook Sportlink te gebruiken, 

om zo meer leden te bereiken en hopelijk een grotere opkomst te bewerkstelligen. Dit zal volgende keer worden 

gedaan. 

Bij de vorige ALV is ook een verbouwing van het clubhuis gepresenteerd. Dit was een eerste beeld, nog niet verwerkt 

in de begroting van dit seizoen. Dat is nog steeds de status, de focus ligt op verlichting veld 5 en vervanging 

verwarming. Op de achtergrond wordt het plan verder uitgewerkt. Er zal nog een financiële onderbouwing plaats 

moeten vinden. 

Gezien dat dit nog even duurt, zal er aandacht komen voor achterstallig onderhoud aan de kantine. 

De verlichting van veld 3 is reeds door de gemeente vervangen door LED. 



 

 

 

5. Afsluiting door de voorzitter 
Henri bedankt iedereen voor aanwezigheid, wel thuis, vergadering gesloten. 

 


